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          Protokół  z Komisji Edukacji Kultury i Sportu Protokół  z Komisji Edukacji Kultury i Sportu 

z dnia 28 grudnia  2020 r. z dnia 28 grudnia  2020 r. 

posiedzenie online posiedzenie online 

 Prowadzący obrady: Przewodniczący Andrzej Mentel 

 Porządek Komisji zgodny z planem pracy 

1. Analiza realizacji wniosków Komisji za 2020 rok 

2. Zatwierdzenie planu Pracy Komisji na 2021 rok

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych

 Sprawy bieżące 

 Czas trwania posiedzenia  od 16.00 – 16.35

 Frekwencja Radnych: zgodnie z lista obecności   - Obecnych  7 z 7 

 Zastępca Burmistrza Beata Zawiła 

 Naczelnik Wydziału Edukacji i Polityki Społecznej Elżbieta Bazańska – Wolska 

 Kierownik Referatu Polityki Społecznej – Justyna Lisowska 

Przebieg obrad: 

Przewodniczący Andrzej  Mentel    – witam wszystkich zgromadzonych na posiedzeniu komisji,

porządek obrad zgodny z planem pracy. Nie widzę propozycji zmian do porządku rozpoczniemy od

punktu 1. 

Ad. 1 Analiza realizacji wniosków Komisji za 2020 rok 

Przewodniczący Andrzej Mentel – komisja wypracowała jeden wniosek, który wnioskowaliśmy  

w październiku wnioskiem o opracowanie raportu - Nauczanie indywidualne, a zindywidualizowana

ścieżka kształcenia aspekty merytoryczne i finansowe, analiza porównawcza na przełomie trzech

ostatnich lat szkolnych z uwzględnieniem uwag i zapytań radnych z komisji w maju 2020 r.

Nie otrzymaliśmy takiego raportu chciałem zapytać, kiedy będzie gotowy?.  

Naczelnik Elżbieta Bazańska – Wolska – Szanowni Państwo ten wniosek do nas nie wpłynął. Jeśli

ten wniosek do nas wpłynie to my oczywiście przygotujemy to o co nas Państwo prosicie. 

Przewodniczący Andrzej Mentel – proszę o wyjaśnienie panią z Biura Rady – wniosek jest z 26

października jak to się stało, że wniosek nie ma odpowiedniego obiegu. 

Joanna Kwarciana – wniosek został przekazany do sekretariatu Burmistrza. 

Przewodniczący Andrzej  Mentel – bardzo proszę sprawdzić,  gdzie wniosek utknął i  proszę nas

poinformować. 
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Joanna Kwarciana – dobrze sprawdzę jutro. 

Przewodniczący  Andrzej  Mentel –  kolejny  wniosek  „Informacja  o  stanie  realizacji  zadań

oświatowych za rok szkolny 2019/2020. Na ten wniosek otrzymaliśmy odpowiedź,  czy do tego

wniosku państwo macie uwagi. Nie widzę. 

Marcin Gadecki – panie przewodniczący to co pan w tej chwili odczytał,  to nie był wniosek, to

było uzupełnienie na nasze zadawane pytania podczas komisji w październiku. 

Przewodniczący Andrzej Mentel – na piśmie, który jest kierowany do Przewodniczącego komisji

jest wpisane słowo wniosek. 

Marcin Gadecki – panie przewodniczący pan, wtedy nie prowadził obrad komisji, a każdy wniosek

podlega głosowaniu przez członków komisji, takiego głosowania nie było, to były nasze zapytania. 

Przewodniczący Andrzej Mentel  - jeśli nie ma więcej  pytań  przejdziemy do kolejnego punktu. 

Ad. 2 Zatwierdzenie planu Pracy Komisji na 2021 rok

Przewodniczący  Andrzej  Mentel –  dziękuję  państwu  radnym  za  wysłanie  tematów  do  planu

komisji oraz wydziałowi. Są jakieś uwagi? Nie widzę. 

LP. MIESIĄC TEMAT POSIEDZENIA 

1. STYCZEŃ 1.Analiza  demograficzna  uczniów  uczęszczających  do  szkół
i przedszkoli w roku szkolnym 2020/2021 z podziałem na ilości
oddziałów  w  każdej  szkole  i przedszkolu  w  mieście  oraz
perspektywa  demograficzna  i  ekonomiczna  funkcjonowania
placówek oświatowych na najbliższe 3 lata. 
2.Opiniowanie materiałów sesyjnych.
3.Sprawy różne.

2. LUTY 1.  Przyjęcie  do  wiadomości  sprawozdania  z  osiągnięcia
wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na
poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  placówkach
oświatowych.
2.Granty i projekty w edukacji, kulturze i sporcie w 2020 roku
oraz plany na 2021 rok.
3.Opiniowanie materiałów sesyjnych.
4.Sprawy różne.

3. MARZEC 1.  Realizacja  przez  gminę  obowiązku  przewozu  dzieci
niepełnosprawnych do szkół i przedszkoli w roku 2020.
2.Opiniowanie materiałów sesyjnych.
3.Sprawy różne.

4. KWIECIEŃ 1.Działania  proekologicznych  w  placówkach  oświatowych,
kulturalnych  i sportowych  w  mieście  w  2020  oraz  plany  na  
2021 r.
2. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
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3.Sprawy różne.

5. MAJ 1. Analiza wyposażenia dydaktycznego placówek oświatowych
oraz ich potrzeb w tym zakresie.
2. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
3.Sprawy różne.

6. CZERWIEC 1. „Lato w mieście 2021”- plany, harmonogramy imprez.
2.Opiniowanie materiałów sesyjnych.
3.Sprawy różne.

7. LIPIEC/SIERPIEŃ Przerwa wakacyjna

8. WRZESIEŃ 1.  Sprawozdanie  z  inwestycji,  remontów  i  modernizacji
przeprowadzonych  w  roku  szkolnym  2020/21  w  placówkach
oświatowych. 
2. „Lato w mieście 2021” - analiza realizacji 
3. Dzień Edukacji Narodowej
4. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Sprawy różne.

9. PAŹDZIERNIK 1.  Działalność  sportowa  w  mieście.  Funkcjonowanie  klubów
sportowych w latach 2020-21
2.  Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  za  rok
szkolny 2020/2021
3. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
4. Sprawy różne.

10. LISTOPAD 1. Analiza projektu budżetu na 2022 r.
2.Opiniowanie materiałów sesyjnych.
3. Sprawy różne.

11. GRUDZIEŃ 1. Analiza realizacji wniosków Komisji za 2021 r.
2. Zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2022 r. 
3. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
4. Sprawy różne.

Opiniowanie planu pracy Komisji na 2021 rok 

Za – 7

Przeciw – 0

Wstrzymujących się - 0

Ad. 3 Opiniowanie materiałów sesyjnych

Przewodniczący Andrzej Mentel – nie ma projektów do opiniowania. 

Ad. 4 Sprawy bieżące 

Przewodniczący Andrzej Mentel – czy ktoś z państwa chce zadać pytanie w sprawach różnych. 
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Marcin Gadecki – jesteśmy na końcu roku w okresie pandemii, moje pytanie dotyczy nauki zdalnej

otrzymaliśmy urządzenia do nauki zdalnej z różnych programów. Moje pytanie brzmi, czy z całego

sprzętu,  który  został  przekazany  jednostkom,  czy  ten  sprzęt  jest  cały  wykorzystany,  jakie  jest

zapotrzebowanie dzieci  zgłaszane do dyrektorów szkół,  które nie mają odpowiedniego sprzętu,

aby móc uczyć się zdalnie. Czy ten sprzęt, który otrzymaliśmy, czy jego wystarczyło, czy nie spełnił

tych wszystkich zapotrzebowań i  oczekiwań. Na jakim to jest etapie i  w jaki  sposób zostało to

rozwiązane i w jaki sposób jednostki sobie z tym poradziły. 

Naczelnik  Elżbieta  Bazańska  –  Wolska –  Szanowni  Państwo  ja  pozwolę  sobie  panu  radnemu

odpowiedzieć  myślę,  że  temat  jest  tak  obszerny,  że  udzielanie  szczegółowych  informacji  jest

trudne nie miałam możliwości  przygotowania się  z  tego tematu.  Jeżeli  chodzi  o bieżące nasze

monitorowanie  nauki  zdalnej  monitorujemy  na  bieżąco  zapotrzebowanie  na  sprzęt,

zabezpieczyliśmy  84  laptopy  z  podziałem  na  placówki.  Proszę  państwa  te  potrzeby  są  dużo

większe,  niż  dysponujemy  sprzętem.  Dyrektorzy  wychodząc  naprzeciw  potrzebom  w  swoich

placówkach z tego co zgłaszają do nas do organu wypożyczają również swój sprzęt, który jest na

stanie placówek. Oczywiście muszą dokonywać selekcji  ,  jest gro rodziców, którzy zgłaszają,  że

dziecko nie ma dostępu do internetu, sprzętu komputerowego i dzieci korzystają ze sprzętu, który

jest zainstalowany na placówce. Wiąże się to z tym, ze część nauczycieli jest oddelegowana do

pracy stacjonarnej. W związku z czym, nie mamy nauczania zdalnego tylko hybryda. Odnosząc się

do pytania pana radnego my rozdysponowaliśmy wszystkie laptopy jakie mieliśmy dysponują nimi

uczniowie jak i nauczyciele, którzy takie zapotrzebowanie nam zgłosili. 

Marcin Gadecki – dziękuję za tą informację, którą udzieliła pani naczelnik. To kolejne zadanie,

które spada na naszą gminę i wiąże się z środkami, które na ten cel otrzymujemy. Otrzymaliśmy 84

komputery, a dzieci mamy  ok. 3000 ? Ile jest dokładnie dzieci? 

Naczelnik Elżbieta Bazańska – Wolska – 1963 tak wynika z raportu.

Marcin  Gadecki –  to  jest  4%  dzieci  pozostali  korzystają  ze  sprzętu  własnego  lub  sprzętu  

w jednostkach. Skala jaką otrzymaliśmy jest  to znikomy procent w stosunku do potrzeb, które

mamy. Chciałbym otrzymać pełną  informację od pani naczelnik jakie to były potrzeby w stosunku

do tego czym dysponowaliśmy. 

Beata Marcinkowska – za chwile zaczynają się ferie, które placówki będą te ferie organizowały? 

Zastępca  Burmistrza  Beata  Zawiła –  żadna  placówka oświatowa nie  będzie  organizowała  ferii

zimowych. 
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Przewodniczący Andrzej Mentel – są jeszcze jakieś pytania. Zapytam panią Burmistrz o odpowiedź

na nie udzielone pytania w listopadzie dotyczące regulaminu. 

Zastępca Burmistrza Beata Zawiła – w związku z regulaminem złożyliśmy kolejne zapytania do

następnego radcy prawnego ponieważ,  te odpowiedzi  nie są oczywiste i  jednoznaczne.  Każdy  

z  radców,  który  do tej  pory przysłał  nam ekspertyzę  różni  się  od poprzedniego,  wobec czego

złożyliśmy zapytanie do kolejnego radcy. Proszę się uzbroić w cierpliwość, myślę , że na komisje

styczniową będziemy mieć już jednoznaczną odpowiedź. 

Przewodniczący  Andrzej  Mentel –  ja  bym  poprosił  panią  burmistrz  możemy  to  załatwić

wnioskiem, aby na nieudzielone zapytania radnego odpowiedzi były przygotowywane pisemnie.

Gdybym dzisiaj nie zadał pytania dotyczące regulaminu to byśmy dalej nie wiedzieli co się w tym

temacie dzieje. 

Zastępca Burmistrza Beata Zawiła – oczywiście udzielimy odpowiedzi na piśmie. 

Przewodniczący  Andrzej  Mentel –  proszę,  aby  na  wszystkie  nie  udzielone  zapytania  radnego

podczas posiedzenia komisji były przygotowane odpowiedzi pisemnie. 

Zastępca Burmistrza Beata Zawiła – oczywiście tak zrobimy. 

Przewodniczący Andrzej Mentel – po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji

Edukacji Kultury i Sportu. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu 

 

   Andrzej Mentel 

W załączeniu:

Lista Obecności 

Protokół napisano dnia 

Protokolant: Joanna Kwarciana

Protokół umieszczono w BIP ……………
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